

Company Profile

WINGEN GROUP LIMITED is a comprehensive fine chemical supplier founded in 2008.As a manufacturer of essence flavor TOP3 in China, We provide Herbal Essential Oil, Herbal Extract, Dehydrated Vegetables, Nutritional Supplements, and Food Additive.

We have an independent R&D Centre, several planting bases in Yunnan Province, China, and an independent modern extraction factory, which has obtained certifications such as KOSHER, HALAL, ISO9001 and ISO22000. Our head office is in Pudong, Shanghai, which can provide complete solutions for customers of fine chemicals worldwide.

We adhere to the business philosophy of putting reputation first, and has achieved a 100% fulfillment rate of international orders since its establishment ten years ago.

We spreading fragrance to the world, is your most loyal partner.

WINGEN GROUP LIMITED 是一家成立于 2008 年的综合精细化工供应商。作为中国 TOP3 植物香料的制造商,我们提供植物精油、植物提取物、脱水蔬菜、营养补充剂和食品添加剂。

在中国云南省,我们有独立研发中心,多个种植基地以及一个自主的现代化提取厂,并已获得 KOSHER, HALAL, ISO9001 和 ISO22000 等认证。我们的总部位于上海浦东,可以为全球精细化学 品客户提供完整的解决方案。

我们坚持信誉第一的经营理念,成立十年来,国际订单完成率达到100%。

我们把香氛传播到世界,是您最忠实的伙伴。





Product Catalog



Essential Oil / Absolute

Rose Crimson Glory Absolute	Damascena Rose Essential Oil
Citronella Oil	Geranium Oil
Wintergreen Oil	Eucalyptus Oil
Tea Tree Essential Oil	Osmanthus Absolute
Angelica Essential Oil	Rosemary Essential Oil
Lavender Essential Oil	Spearmint Oil
Camellia Seed Oil	Chamomile Oil
Ginger Essential Oil	Garlic Oil

Herbal Extract

Rosa Rugosa Flower Water	Rose Hydrosol
Rose Oil Powder	Curcumin
Cyanotis Arachnoidea Extract (Ecdysterone)	Paclitaxel
MCT Oil / Powder	Natural Vitamin E

Others

Dehydrated Roses	Rose Powder
Dehydrated Rose Petals	Rose Crushed









ROSE CRIMSON GLORY ABSOLUTE

墨红净油

The Crimson Glory is known as 'Queen of Flowers', with a large flower shape, crimson to dark color, a velvety texture, a rich and pure rose aroma. It is planted in Yunnan Province, China, where the climate is warm and pleasant, sufficient sunlight and abundant rainfall. Crimson Glory Roses are rich in anthocyanins, which have higher medicinal value and a longer lasting fragrance than ordinary roses. The Rose Crimson Glory Absolute extracted from roses has the effects of comb female beauty colour, endocrine regulation, anti-inflammatory and antibacterial properties.



墨红玫瑰被喻为"花中皇后",花型大,花色深红,有丝绒般的质感,花香浓 郁纯正。墨红玫瑰主要产自我国云南,得益于云南四季如春,光照充足,雨水充沛 的独特地理条件。墨红玫瑰富含丰富的花青素,比普通玫瑰的药用价值更高,香味 更持久。通过墨红玫瑰提取的净油,香气饱满,具有美容养颜、调节内分泌、抗炎 杀菌的作用。

DAMASCENA ROSE ESSENTIAL OIL

大马士革玫瑰精油

Damascus Rose is a small prickly shrub, approximately 1 to 2 meters tall, with sweet aroma, pink, and leaves covered with white fine hairs. Our employees manually pick flowers before sunrise and then distill them to obtain essential oils. Damascena Rose Essential Oil contains more than 300 chemical ingredients, including hundreds of aromatic substances such as citronellol and geraniol, and skin care essence including organic acids. It has functions such as antioxidant, moisturizing skin, calming emotions.

大马士革玫瑰是一种小型的多刺灌木,大约有1到2公尺高,花朵气味芬芳,通 常是粉红色的,叶片覆有白色的细毛。我们的员工都是在日出前以人工摘取花朵,然 后在当日进行蒸馏,得到精油。大马士革玫瑰精油中含有300多种化学成分,其中不 乏香茅醇、香叶醇等数百种芳香物质和有机酸等护肤精华。具有抗氧化、保湿肌肤、 抚平情绪等作用。







DEHYDRATED ROSES 玫瑰干花

Our dehydrated roses are all made from crimson glory roses, which can lock in the active substances inside the flowers to the maximum extent. The anthocyanins are not oxidized, the content of aromatic substances is high, like sulfur or other additives are not added. Frequent consumption of tea brewed with rosa crimson can be beneficial for soothing the liver, relieving depression, relieving fatigue, balancing endocrine function, and promoting beauty and skincare.

我们的干花都是由墨红玫瑰制作而成,能最大限度地锁住花内的活性物质,原花青素不被氧化,芳香物质含量高,不添加硫等添加剂。经常饮用墨红玫瑰泡的茶,可以有利于疏肝解郁,消除疲劳,平衡内分泌,养颜护肤等等。







ROSA RUGOSA FLOWER WATER 玫瑰细胞液

Rosa rugosa flower water is extracted by microwave vacuum low-temperature technology, which is a pure physical method without adding any materials, directly extracting and collecting cell fluid from rose buds. Rosa rugosa flower water can quickly replenish water, relieve skin redness and swelling after sun exposure, and

alleviate skin stinging. It does not add any moisture, and all fluids are small molecule water, which is more easily absorbed by the skin. It is rich in amino acids and various trace elements required by the human body, anti fatigue, nourishing blood and qi, and has a better beauty effect.

玫瑰细胞液是微波真空低温技术提取的,是纯物理方式不加任何物料,直接将玫瑰花蕾中的细胞液提取收集而得来。玫瑰细胞水能快速补水、舒缓日晒后肌肤红肿、减轻肌肤刺痛,细胞液不添加任何水分,所有液体均为细胞液,是小分子水,更易被皮肤吸收,富含人体所需氨基酸及多种微量元素,抗疲劳,补血益气,养颜效果更佳。





ROSE POWDER 玫瑰速溶粉

Rose powder is made from dried roses, purified and concentrated through membrane technology, vacuum freeze-dried, and crushed to maintain the nutritional and color effects of roses. Rose powder, tasted sweet and slightly bitter, has the effects of promoting qi and blood circulation, comb female beauty. It is suitable for various products such as solid beverages, oral liquids, capsules, instant tea, health foods, etc., to increase product highlights, nutrition, and other effects.



玫瑰速溶粉是以干燥的玫瑰花瓣为原料,经膜技术提纯浓缩,真空冷冻干燥、粉碎而成,保持了玫瑰的营养成分、色彩效果等有效成分。玫瑰粉味甘微苦,具有行气活血、美容养颜的功效,适合用于固体饮料、饮料、口服液、胶囊、速溶茶、保健食品等各类产品,起到增加产品亮点、营养等效果。



TEA TREE ESSENTIAL OIL 茶树精油

Tea tree essential oil is a light yellow, clear, low viscosity liquid. It has the effects of sterilization and antiinflammatory, astringent pores, treating colds, coughs, rhinitis, asthma, improving dysmenorrhea, menstrual disorders, and genital infections. Suitable for oily and acne prone skin, treating purulent wounds, burns, sunburn, athlete's foot, and dandruff. Clear headed, rejuvenated, and resistant to depression. Tea tree essential oil can be added to soaps, face cream, moisturizers, deodorants, disinfectants and air fresheners.

茶树精油为淡黄色,清澈、低黏度的液体。具有杀菌消炎、收敛毛孔、治疗伤风感冒、咳嗽、鼻炎、哮喘, 改善痛经、月经不调及生殖器感染等功效。适用于油性及粉刺皮肤,治疗化脓伤口及灼伤、晒伤、香港脚及头 屑。使头脑清醒,恢复活力,抗沮丧等。茶树精油可以添加至肥皂、面霜、润肤乳、除臭剂、消毒剂和空气清新 剂当中。











CITRONELLA OIL 香茅油

Citronella oil is a light yellow liquid obtained by steam distillation of the entire grass of Citronella, belonging to the Poaceae family and the genus Citronella. There is a strong and sweet aroma of mountain pepper, with a lemon aroma mixed with a earthy after taste. Citronella oil is widely used in pharmaceutical industry, food industry, daily chemical industry, essence industry. It has antibacterial and anti-

inflammatory effects, insect repellent properties, relieves muscle pain and tension, and serves as a food seasoning.

香茅油是由香茅的全草经蒸汽蒸馏而得,淡黄色液体,属于禾本科香茅属。有浓郁的山椒香气,气味强劲,香甜,柠檬香混有泥土气息的后味。香茅油广泛用于:医药行业、食品工业、日用化学工业和香精工业。具有抗菌抗炎、驱虫防蚊、缓解肌肉疼痛和紧张、食品调味等功效。

GERANIUM OIL 香叶油(天竺葵精油)

Geranium oil is a clear green-yellow to amber liquid with rose and mint aroma. It is widely used in blending essence of daily chemical products such as perfume, soap and cosmetics, as well as edible essence such as roses, strawberries, raspberries, grapes and cherries, and essence for tobacco and wine. Geranium oil has the function of purifying mucosal tissue, which can alleviate the discomfort of gastroenteritis, diuresis, and help detoxification. In addition, it can regulate hormones, strengthen the circulatory system, and help wound healing.

香叶油为绿黄色至琥珀色澄清液体,具玫瑰和薄荷样香气。广泛用于调配香水、香皂、化妆品等日化产品香精中,也可用于调配玫瑰、草莓、覆盆子、葡萄、樱桃等食用香精以及烟用、酒用香精中。天竺葵精油具有净化黏膜组织的功能,因此能减轻肠胃炎的不舒服,还能利尿、帮助排毒。此外,能调节荷尔蒙、强化循环系统,还能帮助伤口愈合。













WINTERGREEN OIL 冬青油

Wintergreen oil is a colorless to light-yellow transparent liquid with a strong herbal aroma. It is a plant essential oil obtained by extracting and purifying fresh holly leaves. It can regulate and soothe the body and mind, nourish the skin, and has a significant analgesic effect. It is often used as an aroma enhancer for cavity medicine and paint in pharmaceutical preparations. It is also used in the blending of general essence, such as mistletoe, and other oral drugs, such as chewing gum and mouthwash. Methyl salicylate is also used as a solvent and intermediate in the manufacturing of insecticides, fungicides, fragrances, coatings, cosmetic inks, and fiber dyes.



冬青油是一种无色至淡黄色透明液体,有强烈的药草香气。它是人们收取新鲜的 冬青叶子以后经过萃取提纯后得到的植物精油,它能调节舒缓身心,并能滋养肌肤, 而且具有明显的止痛作用。常作为医药制剂中腔药与涂剂等的赋香剂,在一般香精中, 例如檞树等香料的调合中也有应用,其他如口香糖、漱口水等口中含用药物也有应用。 也可用作溶剂和中间体,用于制造杀虫剂、杀菌剂、香料、涂料、化妆品油墨及纤维 助染剂等。

EUCALYPTUS OIL 桉叶油

Eucalyptus oil has a cool and sharp eucalyptus aroma and a few camphor odor, with some medicinal gas, spicy mouth cool feeling, strong but not persistent aroma, there is a certain degree of mildew and antiseptic antiseptic effect. Its main component is citronellal, followed by taurine, which is widely used in the production of various spices, fragrances, soap, cosmetics, and food. Eucalyptus globulus oil can resist tuberculosis bacteria and can be used as an inhaler for respiratory diseases, treating skin diseases, and more.

桉叶油具有清凉尖锐的桉树香气和少量樟脑味,具有一定的药用气、辛辣口爽感,香气强烈但不持久,有一定 的防霉防腐作用。它的主要成分是香茅醛,其次是牛磺酸,广泛用于生产各种香料、香料、肥皂、化妆品和食品。 蓝桉油更能抗结核杆菌,可作为吸入剂用于呼吸系统疾病,治疗皮肤病等。



